
VERKSAMHETSBERÄTTELSE roB.- FMCK-MALMÖ
VERKSAMHETSÅRET 1984-07-0 l - 1985-06-30

FMCK-Malmös tjugosjätte verksamhetsår har varit ett händelserikt år, varpå styrelsen
avger följande berättelse om kårens arbete.
I FMCK-Malmös styrelse har ingått följande: Ordf. Kjell Larsson,

V.ordf. Mikael Olsson
sekr, Anette Sjöman
Kassör Mats-O Knuts
UtboC.ConnyNordh
V. utboRobert Nordh
Ledamot. Arne Nielsen
- . - Per Bengtsson
Myndighets reproBengt Tedenlid

Revisorer har varit Ulf Sproge samt Christer Fäldt.
Verkställande utskott: Kjell Larsson, ConnyNordh och Mats-O Knuts.
Under året har styrelsen avhållit 5 st protokollförda möten, samt ett gårdsmöte. För
grundkursdeltagarnas föräldrar har avhållits ett informationsmöte.
Medlemsantalet under året uppgick till 265. Varav c.a 65 är flickor.
Medlemsavgiften har varit 50:-.
Kåren är medlem i följande organisationer: SVEMO,Malmö Trafiksäkerhets- förening
( MTF ), FOS-M, Ungdomsföreningarnas samarbetsförening ( UCO).
Kåren har representerats vid följande organisationers möten: MTF, FOS-M, UCO,
Hv-Ting, Fo 11 as budgeterings/ utbi1dningsmöte.
Vid årets Riksstämma deltog, ConnyNordh, Robert Nordh, Arne Nielsen, Anette Sjöman,
Kent Persson, MagnusLindgren, Mikael Olsson, och Per Bengtsson.
Uppvisningsgruppen har visat upp sig på bl.a Skånemässan, Sövdedagarna, samt vid
försvarsutställningen vid Helsingborgs 900 års jubileum.
Planerade aktiviteter har ägt rum måndag til1 fredag mel1an kl. 18.30 och22.00 lördag
och söndag mel1an kl. 8.00 och 20.00. Dagarna har innehållit olika slags aktiviteter som:
fysisk träning ,terrängkörning, mekning, fiJmkvällar och byggnadsarbeten. Fjolårets
införande av gårdsföreståndare har bibehåll its. Ansvriga har varit Kent Persson, Robert
Nordh, Ulf Sproge och Per Bengtsson.
Enligt direktiv från CA har följande myndighetskurser avhållits:
FMCK 1 39 elever varav 12 flickor. FMCK320 elever.
FMCK4 3 deltagare från kåren har varit på vinterkursen i Rättvik.
Kurschef för kurserna har varit ConnyNordh.
Grundkuresen avslutades den 11 maj, examensförrättare var Överste B. Green,
representant från FMCK Rs var Göran Tollin, även närvarade representant från Malmö
Frit idsf örva l tning.
I egen regi har vi genomfört en "gammal" FMCK2 med 40 deltagare.
Avrostningskursen Guldhjälmen genomfördes vid två ti11fällen trots dålig uppslutning
på mc - förare, detta mycket på grund av länstyrelsens strejk och dåligt väder.
Kåren har under året hållit två stycken fester, nyårsafton och vid grundkursensexamen.
Avtal: Arbetet med Bhv -avtalen handlägges av Anette Sjöman, och är nu 11 st. klara
för påskrift. Brist 1t st.
Kåren disponerar för närvarande 28 st. 255:or samt 7 st. 257:or. kåren har under året
höjt standaren på motorcyklarna, och har nu fått reservdelar.



Kåren disponerar Nygård där boningshuset är på 250 m2, samt ekonomibyggnad
innehållande verkstad och garage. Förbättringar på Nygård har bl.a varit omkläd-
ningsrum, fast belysning i ladan, reservdelshyllor, gräsmattan omlagd. Lektionsalarna
har kompIeterats med utrymningsstegar. Även har vattenledningen reparerats och
tso lerats på grund av den stränga vintern.
Innomhus har "kontoret" moderniserats men en ny kopieringsapparat, samt några nya
möbler. Till verkstaden har inhandlats bänksltp, skruvstäd, och 25 st. verktygssatser att
användasvid grundkursen, för bilreparationer finns nu en domkraft och pall bockar.
Under året har Kjell Larsson tilldelats CFB:s förtjänsttecken.
Kåren har av Malmö Trafiksäkerhetsförening ti Ildelats ett stipendium på 7500:-
Av Malmö kommun har kåren fått ett ränte och amorteringsfritt lån på 180 000:-.
Informationen till medlemmarna har Jawa Glappet svarat för. Ansvarig utgivare har
varit Mikael Olsson.
Övrigt: Lv 4 har avhållit en manöver på Nygård. Under pingsthelgen avhöll Sido-
vagnsklubben en mc-träff på Nygård. Ett flygfoto över Nygård har skänkts till kåren av
RAndersson. Vid terrängloppet Yddingen runt tjänstgjorde vi med föråkare.
stutord. Verksamheten på Nygård har nu stabiJ1serat sig, och på vissa områden börjar
nu en öknIng att märkas, detta gäller b1.a.körnIngen på fältet, samt en nten, men dock
öknIng av de rystska akttvtteterna FörhoppnIngenär att FMCK-Malmös namn snart skall
ses i startlistorna på EndurotävJ1ngarna.Styrelsen har planer på att genomföra en kurs
för kårledarna, för att verksamheten skall bli mera aktiv. Som man kan se I den
ekonomiska redogörelsen så är vår ekonornt gOd.på minus stoan finns kostnader för b1.a
avloppsanläggningen och de resterande arbetena på Nygård.
Organisationer och myndigheter som under året har hjälp FMCK-Malmö , vill styrelsen
varmt tacka, även alla medlemmar som visat ett stort intresse rör verksamheten,
Styrelsen hoppas även att det kommande året skall bli lika givande och trevligt som det
gångna var1t. FMCK-Malmö :s utveckling stegar sig uppåt vnket styrelsen ser mycket
oossmvt på.

Kjel.l.~~ys?onif (I/;t:;(~~

nnYilll
Mikael Olsson Anette Sjöman

F~~Af'7l.. 11. f I\-H. ~}Å
GU.-~L'--iC\.~

.,RObe.rt Nordh PerBengtsson A\ne N1en:nOU/~~~~~

Mats-O Knuts

~~


